2024資通安全相關作業執行結果

資訊部門現有台灣20人,大陸5人,合計25人,執行資通安全作業,進行資安風險管理,確保資通政策之落實與處理緊急資通安全事件。

- ▶ 完成資通安全系統結構性的強化,修訂系統密碼長度至少12碼。
- ▶ 完成全廠區電腦裝置安全性的管理,杜絕病毒入侵與機敏資料外洩管道,降低資安威脅散播,落實資安治理與監理要求。
- ▶ 資通安全政策公告:6則。
- ▶ 資通安全宣導公告:5則。
- 資通安全小組專業教育訓練:3小時。
- ▶ 間接人員資通安全教育訓練:2小時
- 社交工程演練:1次,受測人數738人。
- 任何衝擊公司營運或侵犯客戶隱私權資安事件:0次。

2024资通安全相关作业执行结果

信息部门现有台湾20人,大陆5人,合计25人,执行资通安全作业,进行资安风险管理,确保资通政策之落实与处理紧急资通安全事件。

- ▶ 完成资通安全系统结构性的强化,修订系统密码长度至少12码。
- ▶ 完成全厂区计算机装置安全性的管理,杜绝病毒入侵与机敏数据外泄管道,降低资安威胁散播,落实资安治理与监理要求。
- ▶ 资通安全政策公告:6则。
- ▶ 资通安全倡导公告:5则。
- 资通安全小组专业教育训练:3小时。
- 间接人员资通安全教育训练:2小时。
- ▶ 社交工程演练:1次,受测人数738人。
- ▶ 任何冲击公司营运或侵犯客户隐私权资安事件:0次。

2024 Cyber Security Related Operations Execution Results

The IT department currently has 20 personnel in Taiwan and 5 in Mainland China, totaling 25 team members responsible for executing cyber security operations, conducting cyber risk management, ensuring the implementation of cyber security policies, and responding to cyber security emergencies.

- ➤ Completed structural enhancement of the cyber security system, including updating the system password policy to a minimum of 12 characters.
- ➤ Completed comprehensive security management of all computer devices across the facilities, preventing virus intrusions and sensitive data leakage, reducing the spread of cyber threats, and fulfilling cyber security governance and compliance requirements.
- Cyber security policy announcements: 6
- Cyber security awareness announcements: 5
- Professional education and training for cyber security team : 3H
- > Cyber security education and training for indirect personnel: 2H
- Social engineering drills: 1 time, 738 participants
- Number of cyber security incidents that impacted company operations or violated customer privacy : 0 time